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David Larsson
Måns Ansgariusson
Oskar Friberg
Niklas Bruce
Viktor Winberg
David Norrestam
Alexander Arcombe
Lukas Brandt Brune
Alexander Hansson
Niklas Karlsson
Rasha El-Manzalawy
Fredrik Åkerberg
Nick Persson
Elin Hanstorp
Nora Wernersson
Emil Wihlander
Anna Palmqvist Sjövall
Anton Göransson
Hanna Lindwall
Johan Rönnåker fr.o.m. §16
Jens Elofsson fr.o.m. §21
Per Ahlbom fr.o.m. §21

Adjungerade Oskar Hansson
Carolina Koronen efter maten

§1 TFMÖ Talman Daniel Lundell förklarade mötet öppnat klockan 17.28.

§2 Tid och sätt Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera

• Oskar Hansson

• Carolina Koronen

§4 Val av två
justeringspersoner

Mötet beslöt att välja Fredrik Åkerberg och Björn Lindquist till
justeringspersoner.

§5 Tid för justering av
protokoll

Daniel Lundell yrkade på att protokollet justeras enligt stadgar
och reglemente.

Mötet beslöt att sätta tid för justering enligt stadgar och regle-
mente.

§6 Val av två rösträknare Mötet beslöt att välja Fredrik Åkerberg och Björn Lindquist till
rösträknare.

§7 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
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• §23.1 Motion: Verksamhetsplan, andra läsningen.

§8 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll godkändes.

§9 Meddelanden Mattias Eklund berättade att det är Geekend om en månad, och
att det blir kul, man får spela datorspel och koda kod. Han sade
även att anmälan öppnar läsvecka 1 på hemsidan.

Anna Lissborg meddelade att det är bordsvisesttning inför Sång-
arstriden på torsdag, att det kostar 50 kr och att man kan köpa
av henne på lunchen.

Carl Nilsson Nyman berättade att iDét kommer vara stängt från
vecka 52 till vecka 1 för att golvet ska bytas.

Carolina Sartorius meddelade att OpenHack ordnar Hackathon i
december med fokus på open source och humanitärt arbete, och
att man kan gå in och anmäla sig från och med lördag.

Oskar Hansson berättade att kandidaturen till fullmäktige har
öppnat, och att det är ungefär som kårens sektionsmöte, och att
alla kan söka. Han sade även att kåren i år speciellt jobbar med
pedagogik, kommunikation mellan sektionerna och kåren och
internationalisering. Han avslutade med att om någon har frå-
gor om kåren så är det bara att fråga honom.

§10 Rapport från styrelsen Viktor Attoff presenterade rapporten från styrelsen.

§11 Sektionens
ekonomiska status

Ludvig Eriksson presenterade sektionens ekonomiska status.

Max Lindblom sade att det gick minus förra året.

Ludvig Eriksson svarade att det var minusbudgeterat föra året,
samt att detta året kommer sektionen antagligen gå plus.

§12 Proposition: Inköp av
nya ihopfällbara bord

Martin Johansson presenterade propositionen.

David Larsson undrade var borden skulle förvaras.

Martin Johansson svarade att det finns plats i EKEA, speciellt om
de sämre skruvborden tas bort.

Mattias Eklund sade att de bord sektionen har nu delvis ägs av
E-sektionen, och frågade hur det skulle bli med de nya borden
isåfall.

Martin Johansson svarade att i nuläget går intäkterna för uthyr-
ning av borden bara till D-sektionen, men att E-sektionen antag-
ligen kan få låna även de nya borden gratis, som det görs i nulä-
get.

Carl Nilsson Nyman undrade om E-sektionen var med på noter-
na, då det är en gemensam yta borden skall förvaras på.
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Martin Johansson svarade att det har diskuterats lite med E-sektionen,
och att de verkar positiva.

Peter Seimar sade att det bör tänkas på att skruvborden också är
E-sektionens.

Martin Johansson sade ja.

David Larrson frågade om planen alltså var att på något sätt göra
sig av med skruvborden, och hur många bordsplatser sektionen
då skulle ha tillgång till.

Martin Johansson svarade att så var fallet och att det då skulle
finnas 270 platser.

Fredrik Åkerberg sade att borden var köpta 2013 för att E och
D hade sittning samtidigt och det då inte fanns tillräckligt med
bord, och att om bord slängdes så skulle detta kunna hända igen.

Martin Johansson svarade att det hade hänt under nollningen,
men att enligt hans beräkningar borde det räcka med de nya bor-
den.

Carl Nilsson Nyman tillade att det kunde gå att få plats med
även skruvborden i EKEA.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen i sin helhet.

§13 Proposition: Inköp av
köksinventarie

Martin Johansson presenterade propositionen.

Måns Ansgariusson undrade om han kunde få tillbaka sin stav-
mixer om propositionen gick igenom.

Martin Johansson svarade ja.

Carl Nilsson Nyman sade att det finns mycket skit i köket också.

Martin Johansson svarade att tanken var att röja undan gammalt
och dåligt också.

David Larsson undrade hur budgeten för köksinköpen var satt.

Martin Johansson svarade att sexet har kollat lite på vad de vill
köpa, och sedan gett sig lite buffert.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla propositionen i sin helhet.

§14 Motion: Definition av
stadfästelse

David Larsson presenterade motionen.

Joel Klint bad om ett exempel på stadfästelse.

David Larsson svarade att som det är just nu så väljer Överphös
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Staben, och sen ska det stadfästas av styrelsen. Det blir som en
bekräftelse av ett beslut.

Elin Hanstorp undrade vilka beslut som stadfästs.

David Larsson svarade att det bara är att gå in i stadgarna och
sök på ’stadf’ så kommer det upp.

Joel Klint frågade om definitionen i motionen är hur sektionen
gör i praxis.

David Larsson svarade ja.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§15 Motion:
Alternativförpassa
alternativa titlar till
alternativt
titeldokument

David Larsson presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Peter Seimar frågade hur alternativtituleringar kommer väljas
framöver.

Carolina Sartorius svarade att eftersom sektionsmötet beslutar
om dokumentet kan bara sektionsmötet ändra i det.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§16 Motion: Inga
hedersmedlemmar i
styrelsen

Fredrik Åkerberg presenterade motionen.

Lasse Heemann undrade vad sektionen har för hedersmedlem-
mar.

David Larsson listade hedersmedlemmarna, och frågade vad änd-
ringen innebär.

David Larsson besvarade sin egen fråga med att att det finns oli-
ka nivåer av valbarhet, i detta fallet kan hedersmedlem fortfa-
rande bli funktionär men ej styrelsemedlem.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§17 Motion: Praxis vid val
av stab

Carolina Sartorius presenterade motionen.

David Larsson undrade vad entlediga betyder.

Carolina Sartorius förklarade innebörden av entledigande.
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Peter Skopal undrade om motionärerna menade att Staben som
grupp skulle väljas, eller enskilda stabsmedlemmar.

Carolina Sartorius svarade att motionen egentligen inte säger nå-
got om det.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Axel Rosén undrade varför styrelsen inte ville att Staben skulle
väljas på sektionsmötet.

Viktor Attoff svarade att om man väljs på sektionsmöte måste
man entledigas på sektionsmöte.

Elin Hanstorp undrade när detta beslut kommer träda i kraft.

Carolina Sartorius svarade att det kommer gälla efter detta mö-
tet.

David Larsson tillade att beslutet inte behövde gälla under HTM2,
eftersom det behöver gå igenom med en kvalificerad majoritet
isåfall.

Carolina Sartorius sade att motionärerna inte jämkar sig med sty-
relsens svar då det är viktigt att sektionsmötet får säga till om
vem som blir Stab, och att entledigandet i sig inte är ett så stort
problem, då detta kan lösas rent praktiskt innan sektionsmötet.

Elin Hanstorp undrade ifall Styrelsen då kunde välja och vraka i
valet av Stab.

Martin Johansson svarade att det är så i nuläget också, då Styrel-
sen stadfäster valet.

Joel Klint undrade om han kunde ställa upp ensam till stabsmed-
lem om motionen gick igenom.

Carolina Sartorius svarade att det gick, men att det såklart inte
betydde att en ensam Stabsmedlem tvunget skulle bli vald.

Axel Rosén undrade hur entledigande går till isåfall, och om man
måste förklara varför man går av.

Nicolas Salas sade att motionen gäller ifall Staben ska väljas på
sektionsmöte eller styrelsemöte.

Rasha El-Manzalawy undrade ifall någon väljs in och sen vill
entledigas, hur kallar man till ett extra sektionsmöte.

Viktor Attoff svarade att han eller 25 sektionsmedlemmar kan
kalla till extra sektionsmöte.

Fredrik Åkerberg sade att sektionsmötet kan delegera valet till
styrelsen.
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Johan Rönnåker sade att det fanns möjlighet att avslå motionen
också.

David Larsson sade att som det är just nu så är det skev makt-
fördelning, och att Överphös i princip kan gå till sektionsmötet
med 4 personer som ger fördel i valet och sen välja in fyra andra
som stab.

Nicolas Salas sade att om mötet biföll med styrelsens ändrings-
yrkande så kan man fortsätta som det är, eftersom det blir bökigt
att entlediga annars.

Martin Johansson sade att ett styrelsemöte inte är något läskigt
som händer sällan, det är tisdag lunch och alla får komma.

Axel Rosén undrade hur det går till om man vill att en stabsmed-
lem ska bli entledigad.

Daniel Lundell svarade att ett entledigande kan en person bara
göra själv, annars måste man misstroendeförklara någon.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen med styrelsens ändringsyrkan-
de.

§18 Motion: Riva upp
beslut angående
skrivaren i Råsenbad

David Larsson presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mattias Eklund undrade vad för hinder beslutet hade orsakat
styrelsen.

Carolina Sartorius svarade att i våras hade styrelsen en jättelång
diskussion om skrivarnamn.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§19 Motion: Uppdatera
källars åligganden

Fredrik Åkerberg presenterade motionen.

Lasse Heemann undrade om Vice Källarmästare fortfarande kan
ta över accessadministrationen om Källarmästaren inte kan.

Fredrik Åkerberg svarade ja.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§20 Motion: Uppdatering
av stabens åligganden

Carolina Sartorius presenterade motionen.

Henrik Olsson undrade vad ’limma å nollan’ betydde i samman-
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hanget.

Carolina Sartorius svarade att det betyder att man inte får ragga
på nollan.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§21 Motion: Uppdatera
sångförmännens
ansvar

David Larsson presenterade motionen.

Jens Elofsson och Per Ahlbom kom in i lokalen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§22 Motion: Uppdatering
av programs
åligganden

David Larsson presenterade motionen.

Johan Rönnåker frågade varför motionärerna inte bara strök att-
satsen i fråga i motionens andra att-sats.

David Larsson svarade att det står andra event i den att-satsen,
och att de mest ville uppdatera.

Carl Nilsson Nyman yrkade på

att ändra första att-satsen till att ändra till ”att anordna för sek-
tionens medlemmar trevliga evenemang”

att andra att-satsen ändras till att ta bort satsen om Dimma helt.

med motivationen ”då det ena kan ses som alkoholrelevans i reg-
lementet och för den andra att det är onödigt för sektionen att
verka med F1 Röj då det sköts av en egen förening under kåren”

Motionärerna jämkade sig med yrkandets första att-sats.

Elin Hanstorp sade att det kan vara trevligt att ha med de even-
ten i reglementet.

Måns Ansgariusson undrade om D-sektionen har åkt på DÖMD
någon gång.

Carolina Sartorius svarade att det var senast 2012.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Oskar Rydh yrkade på att lyfta originalmotionen.

Mattias Eklund sade att informationen om event kunde förmed-
las på andra ställen, till exempel programmästarens testamente.
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Carl Nilsson Nyman sade att det är onödigt att proklamera just
dessa event specifikt i reglementet.

Motionärerna jämkade sig med andra att-satsen i Carl Nilsson
Nymans yrkande också.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla den jämkade motionen.

§23 Motion: Vice
Ordförande

Carolina Sartorius presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Simon Rydebrink undrade om beslutet kommer ta två möten.

Carolina Sartorius svarade ja.

Simon Rydebrink tyckte det var bra att motionen diskuteras på
HTM2 också.

Lasse Heeman undrade vad Ordförande har för inflytande på
vem som blir Vice Ordförande i nuläget.

Viktor Attoff svarade att i årets val avstod han från att rösta och
lät styrelsen bestämma.

Mötet ajournerades till 19:47.

Mötet återupptogs 19:53.

Axel Isberg undrade vad Vice Ordförande har för rättigheter.

Carolina Sartorius svarade att Vice Ordförande har samma rät-
tigheter som andra styrelsemedlemmar.

Elin Hanstorp frågade hur det blir om ingen väljs till posten.

Carolina Sartorius svarade att det blir som vid valet av Sexmäs-
tare förra året, att det kommer vara extrainsatta sektionsmöten
tills någon väljs.

Carl Nilsson Nyman undrade varför styrelsen inte har kommit
med åsikter i sitt svar.

Viktor Attoff svarade att det var för att styrelsen inte enats om
ett svar, och kan se både för- och nackdelar.

Per Ahlbom sade att införandet av en ny post gör styrelsen stör-
re, och undrade om det var något annat i styrelsens struktur som
behövdes ändras på.

Carolina Sartorius svarade att det isåfall skulle vara att ta bort en
post, vilket är en annan fråga.

Rasmus Göransson frågade om internationalisering.
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Carolina Sartorius svarade att förra året så gick det igenom många
internationaliseringsmotioner, men att det är oklart vem i styrel-
sen som ska driva förändringen. Hon sade även att då VKOI tas
bort på Kåren kommer större ansvar för internationaliseringsfrå-
gor ligga på sektionerna.

Filippa de Laval sade att det är bra att motionen lyfts, men att
det kan vara svårt att ta ställning på sittande sektionsmöte då
det kan behövas tid att smälta det. Hon sade även att hon ska
yrka på att tillsätta en arbetsgrupp.

Filippa de Laval yrkade på

att uppdra åt styrelsen att tillsätta en arbetsgrupp som utreder
om styrelseposten vice ordförande bör införas.

att arbetsgruppen rapporterar resultatet av utredningen på HTM2
2015.

Per Ahlbom sade att likabehandlingsombuden på andra sektio-
ner har ansvaret att granska styrelsen.

Carolina Sartorius sade att även om likabehandlingsombuden
ska granska styrelsen så kan det vara bra att de som driver li-
kabehandling har en maktposition.

Lasse Heemann undrade vad sittande och föregående Ordföran-
de och Vice Ordförande tycker i frågan.

Viktor Attoff svarade att många punkter som föreslås ligga un-
der Vice Ordförande är sådant som han hade velat dra i men inte
haft energi eller tid till, och att det på så sätt kan behövas.

Fredrik Åkerberg svarade att han fått mycket att göra av Ord-
förande första halvåret, och att då Källarmästar-posten blivit li-
dande.

Daniel Lundell berättade att han satt som Vice Ordförande under
sångboksdebatten, vilket var annorlunda.

Amelia Andersson svarade att hon inte suttit som Vice Ordföran-
de så länge, men att som Studierådsordförande så kan det vara
svårt att prioritera internationalisering och likabehandling för att
man har en massa annat att göra.

Johan Rönnåker undrade vem som gör arbetet om ingen Vice
Ordförande finns.

Carolina Sartorius svarade att det blir Ordförande.

Johan Rönnåker undrade om det inte gick att ha Vice Ordförande
som en funktionär under Ordförande.
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Viktor Attoff sade att det hade kunnat underlätta Ordförandens
jobb, men att arbetet varierar och att en Vice Ordförande kan job-
ba mer med till exempel internationalisering om det inte finns
mycket annat att göra.

Oskar Hansson att K-sektionen infört en Vice Ordförande för-
ra året och att det är fler sektioner som diskuterar detta, så det
kan vara bra att kolla med dem också. Han sade även att styrel-
sen kan göra mer med en Vice Ordförande, och att hierarkin blir
tydligare, då en vice är en vice.

Nicolas Salas sade att angående yrkandet om arbetsgrupp så ha-
de det varit bättre att fortfätta med momentumet så att det går
att välja en Vice Ordförande på VTM.

Filippa de Laval höll med, men tyckte också att det fanns något
att vinna på att diskutera frågan vidare.

Rasmus Göransson sade att hierarki inte är en nackdel, då folk
som inte vill vara herre på täppan ändå kan vara med i styrelsen.

Carolina Sartorius sade att det var väldigt roligt att träffa andra
Vice Ordförande förra våren, och att det är en intressant diskus-
sion om Vices vara eller icke vara. Hon sade även att en Vice
Ordförande måste ha konkreta arbetsuppgifter, för då tror man
på sitt jobb och har alltid saker att göra.

Filippa de Laval sade att ett alternativ kan vara att både ta beslu-
tet och ha en arbetsgrupp.

Amelia Andersson sade att posten fortfarande känns abstrakt
som den är skriven.

Per Ahlbom sade att det är bra med likabehandling och interna-
tionalisering för att det finns mycket att göra, till exempel dis-
kussionsmöten och event med internationella, samt att en styrel-
sepost har ett visst ansvar.

Martin Johansson sade att även om vi bestämmer så kan posten
ändras framöver.

Per Ahlbom sade att han tyckte motionen skulle godkännas och
att en arbetsgrupp skulle tillsättas. Han yrkade även på att ar-
betsgruppen kollar hela styrelsen också.

Oskar Hansson sade att bara de två första yrkandena är stad-
geändringar, så de kan tas nu och så kan reglementesändringar-
na lämnas till nästa möte.

Carolina Sartorius begärde votering.

Mötet beslöt att gå till beslut.
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Mötet beslöt att bifalla Filippa de Lavals yrkande.

Mötet beslöt att avslå Per Ahlboms yrkande.

Daniel Lundell tolkade det som att reglementesändringarna trä-
der i kraft samtidigt som stadgeändringarna.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§23.1 Motion:
Verksamhetsplan,
andra läsningen

Filippa de Laval presenterade motionen.

Daniel Lundell berättar att planen presenteras på övrigt.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§24 Motion: Code@LTH Vilhelm Lundqvist presenterade motionen.

Carolina Sartorius undrade om en av fördelarna att gå med i sek-
tionen var att få pengar.

Vilhelm Lundqvist svarade ja, och att Code@LTH hittills har fått
söka sponsring.

Axel Rosén undrade hur många som kom på eventen i snitt.

Vilhelm Lundqvist svarade att det brukar vara 70 – 80 pers oftast,
och färre närmare tentaveckorna.

Oskar Rydh undrade att ifall sponsringen är för att kunna ha mat
på eventen, hur många som då kommer när det inte är mat.

Vilhelm Lundqvist svarade att det kommit 15 – 20 pers på före-
läsningen och sedan 10, men att det den gången inte varit så väl
marknadsfört.

Per Ahlbom undrade varför Code@LTH inte blir fri förening un-
der Kåren.

Vilhelm Lundqvist svarade att Code@LTH har diskuterat med
kåren, men att då behöver man nollbudgetera, och de ser inga
tydliga fördelar.

Emma Holmberg Olsson lämnade lokalen.

Peter Skopal undrade om det gjorts någon efterforskning och
feedback på eventen.

Vilhelm Lundqvist svarade att formell feedback inte har gått så
bra, då det är få som svarar på enkäter.

Elin Hanstorp undrade vad det handlade om för pengasummor
över ett år.

Vilhelm Lundqvist svarade 15000 – 20000 kr per år.
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Måns Ansgariusson sade att det är ganska mycket pengar, speci-
ellt om det går till alla sektioner.

Vilhelm Lundqvist sade att kostnadsberäkningen är ganska un-
gefärlig, och om Code@LTH tar betalt för mat blir summan nog
lägre.

Martin Johansson undrade hur många event det skulle bli på ett
år.

Vilhelm Lundqvist svarade fyra event per läsperiod, eller kanske
färre.

Martin Johansson sade att även om Code@LTH väljs in så bety-
der ju inte det att de får budget, och undrade hur motionärerna
kände sig inför att kanske blir nollbudgeterade istället.

Vilhelm Lundqvist svarade att det känns ok.

Daniel Lundell informerade om att Code@LTH i så fall kommer
hamna under programmästeriet, och programmästare bestäm-
mer budgeten tillsammans med styrelsen, och programmästeriet
väljer funktionärer.

Carolina Sartorius undrade om det inte gick att göra med studie-
cirklar.

Daniel Lundell svarade att det får inte vara för mat.

Viktor Attoff sade att inom sektionen måste all kontakt med fö-
retag gå genom näringsliv.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Martin Johansson ser fördelarna med att ligga under sektionen
också.

David Larsson sade att sektionen sätter en budget varje år, och
sektionsmötet är de som bestämmer, plus att om man går back
så tar sektionen det. Han sade även att det blir en nackdel för
sektionen om det försvinner snabbt.

Anna Lissborg sade att det var ett jättebra initiativ, och att man
borde se om det håller i sig, men att inte välja in det nu, för man
gör en grej och så dör det och då har man det i papprena.

Martin Johansson sade att om vi inte röstar in det nu så kanske
det dör ut för att de inte får pengar.

Per Ahlbom sade att fri förening har förlustsgaranti.

Rasmus Göransson undrade om man kan ge dem ett år med
sponsring från sektionen och sen utvärdera.
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Johan Rönnåker ville höra vad programmästaren säger.

Sara Lindgren sade att det passar bra som fri förening, men om
Code@LTH hamnar under henne kommer hon ta väl hand om
dem.

David Larsson sade att förra året var det en ganska pressad bud-
get, tänk på att varje krona sektionen lägger på något nytt måste
den ta det någonstans ifrån.

Peter Skopal vill ha ett konkret förslag på budget för Code@LTH.

Vilhelm Lundqvist sade att det känns lämpligt, och undrade om
det kanske gick att nollbudgetera så länge.

Axel Wihlborg undrade om Code@LTH kunde ha en prövoperi-
od.

Martin Joahnsson sade att ett sätt att göra en prövoperiod skulle
vara att ha ett projekt i så fall, istället för under ett utskott.

Johan Rönnåker sade att det känns som att Code@LTH bara vill
ha pengar, vilket kanske inte känns helt befogat.

Vilhelm Lundqvist sade att de också vill finnas under sektionen
för att det finns kunskap och sånt som kan vara till gagn för Co-
de@LTH.

Jashar Vahid sade att projekt kanske bra idé i början, och att det
kan kanske styrelsen och Code@LTH kan kolla på och föreslå till
HTM2.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att avslå motionen i sin helhet.

§25 Motion: Befria
slavarna

Mattias Eklund presenterade motionen.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

David Larsson sade rimligt.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§26 Motion: Mjölk i iDét Henrik Olsson drog tillbaka motionen.

§27 Motion: Ny
funktionärspost:
Kaffemästare

Mattias Eklund presenterade motionen.

Mattias vill återremmitera motionen till sig själv.

Fast han drog tillbaka motionen.

§28 Motion: Ny
regattavagn

Rasmus Göransson presenterade motionen.
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Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Nicolas Salas undrade om den kommer ha den färgen, och om
den kommer få plats i hissen.

Rasmus Göransson sade att vagnen kan målas om, men den får
nog inte plats i hissen.

Lasse Heemann undrade varför det inte köps in via källar direkt.

Viktor Attoff svarade att det för mycket pengar.

Mattias Eklund undrade var vagnen ska förvaras.

Rasmus Göransson svarade att denna vagnen är lika stor som
den gamla.

Johan Rönnåker undrade hur sektionen ska ta avsked av den
gamla vagnen.

Daniel Lundell svarade att det inte är en fråga för sektionsmötet.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla den jämkade motionen.

§29 Motion: Peppare Sara Lindgren presenterade motionen.

David Norrestam undrade om pepparna skulle finnas kvar som
funktionärer.

Sara Lindgren svarade att det blir som med phaddrar och andra
nollningsfunktionärer istället.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Carl Nilsson Nyman undrade varför detta inte var en proposi-
tion.

Viktor Attoff svarade att styrelsen inte tagit det på ett möte.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§30 Motion: Se mer på
baren

Mattias Eklund presenterade motionen.

Peter Skopal undrade vad en hallonpaj var.

Mattias Eklund svarade att det är en raspberry pi.

Carolina Sartorius frågade vad en raspberry pi var.

Mattias Eklund svarade att det är en liten dator.

Max Lindblom undrade vem som bestämmer vad som står på
skärmarna.
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Mattias Eklund svarade att under lunchen så bestämmer café-
mästeriet, under pubar och så vidare bestämmer sexet och an-
nars bestämmer propagandamästeriet.

Per Ahlbom undrade om det inte blir jobbigt att kolla på.

Mattias Eklund svarade att det beror på vinkeln.

Elin Hanstorp undrade om det skulle bli ett jobbigt interface.

Mattias Eklund svarade att interfacet nog blir lättast att bygga
från scratch.

Carl Nilsson Nyman undrade varför det stod två till fyra skär-
mar i motionen.

Mattias Eklund svarade att fyra är ett bra maxtal och att två är
ett bra mintal.

Nora Wernersson undrade varför många små skärmar.

Mattias Eklund svarade att det är billigare än en stor.

Johan Rönnåker undrade hur lång tid det kommer ta att fixa.

Mattias Eklund svarade att det kommer ta tills Snickerboa eller
efter jul.

Johan Rönnåker föreslog att utveckla systemet och sedan köpa
in skärmarna.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Christian Hernvall yrkade på att lägga till att-satsen: ”att Sektio-
nen installerar ett nummervisningssystem för caféets verksam-
het, antingen med ovan nämnda skärmar eller annan/andra moj-
ter.”

Carolina Sartorius undrade om baren håller för skärmar.

Johan Rönnåker svarade antagligen, om man fäster på rätt sätt.

Peter Seimar sade att den är rätt robust.

David Norrestam undrade om 20000 kr för Code@LTH är myc-
ket, är inte 10000 kr för skärmar också dyrt.

Jashar Vahid sade kolla i källarmästeriet, utveckla mjukvaran
och lägg det på nästa års budget, remittera till källarmästaren.

Emil Wihlander sade att proof of concept är väldigt viktigt.

Lasse Heemann sade att skärmen sektionen har nu används väl-
digt lite, och att det kanske är bättre att använda den mer.

Mattias Eklund sade att om vi kör ett proof of concept så kan vi

16 (18)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONEN

Sektionsmötesprotokoll
2015–10–13

implementera Christians yrkande.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att återremittera till källarmästeriet.

§31 Motion: Symaskin till
D-sek

Elin Hanstorp presenterade motionen.

David Norrestam undrade vem som skulle ha ansvar.

Elin Hanstorp svarade att det får väl vara någon som har ansvar.

Max Lindblom undrade när symaskinen skulle användas.

Elin Hanstorp svarade att den kunde användas till ouverallen,
eller om gardinerna går sönder.

Martin Johansson föreslog att köpa billigare och fler.

Elin Hanstorp sade nej, då billiga symaskiner bara går sönder.

Mattias Eklund ville ha en dyrare maskin.

Elin Hanstorp svarade att dyrare än 3000 kr handlar mer om
snitsliga grejer och funktioner.

Johan Rönnåker undrade hur man hanterar om 20 vill ha syma-
skinen samtidigt.

Elin Hanstorp sade att man får samsas.

Axel Rosén sade att symaskiner har garanti om den går sönder.

Viktor Attoff presenterade styrelsens svar.

Per Ahlbom sade att det var jättebra då ouverallen är gjord i ett
hårt material.

Ludvig Eriksson sade att det var jättebra och att det finns cash.

Johan Rönnåker sade att det var värt.

Mötet beslöt att gå till beslut.

Mötet beslöt att bifalla motionen i sin helhet.

§32 Val enligt stadgar och
reglemente

Mötet beslöt entlediga Kristoffer Linderman från posten Sång-
förman.

Valberedningsrepresentanter

Rasha el Manzalawy, Carl Nilsson Nyman, Mattias Eklund, Jas-
mine Elg, Max Lindblom, Henrik Olsson, Axel Rosén, Simon Ry-
debrink, Björn Lindquist och Ossian Gewert kandiderade.

Björn Lindquist presenterade sig och utfrågades.
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Jasmine Elg presenterade sig och utfrågades.

Mattias Eklund presenterade sig och utfrågades.

Carl Nilsson Nyman presenterade sig och utfrågades.

Max Lindblom presenterade sig och utfrågades.

Henrik Olsson presenterade sig och utfrågades.

Ossian Gewert presenterade sig och utfrågades.

Axel Rosén presenterade sig och utfrågades.

Rasha el Manzalawy presenterade sig och utfrågades.

Simon Rydebrink presenterade sig och utfrågades.

Mötet beslöt att ta beslutet i klump och med acklamation.

Mötet att välja Rasha el Manzalawy, Carl Nilsson Nyman, Mat-
tias Eklund, Jasmine Elg, Max Lindblom, Henrik Olsson, Axel
Rosén, Simon Rydebrink, Björn Lindquist och Ossian Gewert till
Valberedningsrepresentant.

§18 Övrigt Viktor Attoff presenterade planen för verksamhetsplanen.

Mattias Eklund sade att det finns ett beslut att sektionshymnen
ska sjungas.

§19 TFMA Talman förklarade mötet avslutat klockan 22:56.

Mötessekreterare

Elise Eborn
Propagandamästare

Talman

Daniel Lundell
Talman

Justeras

Björn Lindquist

Justeras

Fredrik Åkerberg
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